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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor kezdődnek el az érdemi panelházfelújítások?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A klímaváltozás következtében kialakult új kihívások, az elszabadult és mára sok ember számára
vállalhatatlan  rezsiárak,  a  hosszabb  távú,  energiahatékony,  környezetkímélő  és  gazdaságosabb
energiafelhasználásra  való  áttérés  szükségessége  elkerülhetetlenné  tette  a  panelházak  régóta
esedékes  és  ígért  felújítását.  Ez  azonban  még  mindig  nem  kezdődött  el,  és  eddigi  ezirányú
kérdéseimre  egyszer  sem kaptam olyan választ,  amely biztosíthatta  volna a  panelházban élőket
otthonaik korszerűbbé és energiahatékonyabbá tételéről.

Kérem miniszter urat, a kormány hasonló szándékairól való biztosítás mellett válaszoljon arra, hogy
 - mikor kezdődnek el az érdemi panelházfelújítások?
 - tervezik-e egyáltalán a panelházak felújítását?
 - Ha tervezik, a következő uniós ciklusban, vagy már hamarabb, hazai forrásból?

Várom megtisztelő, érdemi válaszát.
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Arató Gergely
 Demokratikus Koalíció


